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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/18-28/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 
Rijeka,  27. veljače 2018. 
 

 
ZAPISNIK 

S 33. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
33. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 21. veljače 2018. godine (srijeda) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mirko Erstić, član VMO 
- Mila Kožul, članica VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Antonija Marković, članica VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
 
Usvajanje zapisnika s 32. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Inicijativa VMO Turnić 
2. Informacija sa sastanka – uređenje parka zapadno od I. Luppisa 15 
3. Zahtjev za izgradnju prilaza DV Krnjevo iz Simonettieve ulice 
4. Zahtjev stanara Meštrovićeve 32-38 
5. Zahtjev stanara I. M. Ronjgova 2 
6. Zahtjev stanara Karasove 1 
7. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Marin Barać je upoznao prisutne s inicijativom VMO Turnić za preimenovanjem Kluba 
umirovljenika Sv.Nikola – Turnić u Klub umirovljenika Turnić – Sv. Nikola i podsjetio da je glavni 
inicijator za otvaranje Kluba upravo VMO Sveti Nikola koji ujedno pruža konstantnu podršku radu 
Kluba. S obzirom na navedeno predlaže da VMO donese odluku o odbijanju inicijative VMO 
Turnić, te da se od VMO Turnić zatraži da još jednom preispita svoju namjeru.  
Mila Kožul, Antonija Marković i Željko Vizintin su također izrazili nezadovoljstvo inicijativom VMO  
Turnić. 
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog kojim se odbija 
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inicijativa VMO Turnić.  
 
 

AD 2 
Marin Barać je izvijestio prisutne o održanom sastanku na temu uređenja fitness parka zapadno od 
I. Luppisa 15 s predsjednikom VMO Zamet i predstavnicom Odjela gradske uprave za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem. VMO Zamet ima namjeru u blizini fitness parka 
urediti park za pse. Dogovoreno je da Odjel gradske uprave za razvoj, urbanizam i gospodarenje 
zemljištem izradi projekt o kojem će se raspravljati na zajedničkoj sjednici u ožujku. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
AD 3 
Vijeće je primilo zahtjev građana za uređenjem prilaza iz Simonettieve ulice prema DV Krnjevo s 
ciljem smanjenja gužve oko vrtića. Marin Barać je predložio da Vijeće zatraži mišljenje stručnih 
službi o pronalaženju rješenja za predmetnu zahtjev. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 4 
Stanari zgrade Meštrovićeva 32-38 zatražili su postavljanje rukohvata na stepenice koje vode 
prema ulazu zgrade. Marin Barać je predložio da Vijeće podrži predmetni zahtjev i proslijedi ga 
nadležnim službama na daljnje postupanje.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 5 
Željko Vizintin je upoznao prisutne s problemom urušavanja dijela zida kod zgrade I. M. Ronjgova 
2. Dio predmetnog zida saniran je u okviru komunalnih prioriteta, ali nedavno se od vlage 
„napuhao“ nesanirani dio zida preko puta ulaza u zgradu, te je vjerojatno da će se brzo i urušiti. 
Marin Barać je predložio da se od službe koja je izvršila sanaciju dijela zida kroz komunalne 
prioritete zatraži intervencija i sanacija preostalog dijela zida.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 6 
Ovlaštena predstavnica zgrade Karasova 1 zatražila je prenamjenu parkirnog mjesta za invalide u 
„obično“ parkirno mjesto budući da u zgradi više ne stanuje osoba za koju je ono bilo namijenjeno.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se predmetni zahtjev uputi Rijeka prometu 

na daljnje postupanje. 
 
 

AD 7 
Marin Barać je upoznao prisutne da je za svu zainteresiranu javnost putem e-Konzultacija na 
portalu Grada Rijeke otvoreno savjetovanje o Prijedlogu Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
komunalnoj naknadi. Savjetovanje ostaje otvoreno do 13. ožujka, a tiče se svih građana i pravnih 
osoba koje komunalnu naknadu plaćaju za stambeni, garažni i poslovni prostor te građevinsko 
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zemljište.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 

 

Marin Barać je obavijestio prisutne da na web stranicama Grada Rijeke mogu pročitati Izvješće o 
provedenoj javnoj raspravi u postupku donošenja Urbanističkog plana uređenja dijela područja 
Krnjevo. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:10 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
 


